
P r o t o k ó ł Nr 32/23 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z 24 października 2023 r. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali nr 117 Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godz. od 1400 do 1530. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie otworzył, witając wszystkich obecnych, przewodniczący komisji pan 

Edward Joachimiak. 

Ad 2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji przedstawił poniższy porządek posiedzenia. Następnie 

zaproponował wprowadzenie punktów: 

5. Skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy. 

6. Sprawy organizacyjne komisji. 

Radni nie mieli uwag. Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie (za 4 radnych). 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 31/23 z 20 czerwca 2023 r. 

4. Rozpatrzenie petycji mieszkańców Trzcianki dot. sytuowania stacji bazowych 

telefonii komórkowej o wysokości powyżej 20 m w rejonie jeziora Sarcze w 

Trzciance. 

5. Skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy. 

6. Sprawy organizacyjne komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr 31/23 z 20.06.2023 r. 

Radni nie mieli uwag. Protokół Nr 31/23 z 20.06.2023 r. został przyjęty  

w głosowaniu: za  4, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Ad 4) Rozpatrzenie  petycji mieszkańców Trzcianki dot. sytuowania 

stacji bazowych telefonii komórkowej o wysokości powyżej 20 m  

w rejonie jeziora Sarcze w Trzciance. 

Przewodniczący komisji przedstawił: 
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1) petycję nr 3/2023 mieszkańców ul. Parkowej, ul. P. Skargi oraz ul. Dąbrówki 

korzystających z obiektów sportowych i rekreacyjnych przy jeziorze miejskim  

w Trzciance z 10.07.2023 r. (data wpływu 24.07.2023 r.), jak w załączeniu do 

protokołu, przekazaną pismem OR.152.1.2023.MD Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 31.07.2023 r., jak w załączeniu do protokołu, 

2) wyciąg z protokołu Nr LXVII/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 31.08.2023 r., jak 

w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji E. Joachimiak zwrócił uwagę, że zastanawiał się nad formą 

petycji czy spełnia ona wszystkie wymogi petycji. Dodał, że trudno zidentyfikować 

osoby podpisane pod petycją, np. wiek, czy jest sformułowana przez osoby 

mieszkające w Trzciance i we wskazanym miejscu, może nie musi tak być, nie ma 

też osoby reprezentujące składających petycję. 

Radna A. Flis zgodziła się z przewodniczącym komisji, potwierdzając, że również 

zastanawiała się nad tym. 

Komisji przekazano tekst ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach. 

Przewodniczący komisji zaproponował skierować pismo do Burmistrza Trzcianki  

o przedstawienie komisji: 

1) opinii prawnej czy niniejsza petycja spełnia wymogi ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 

o petycjach, 

2) czy wpłynęły do Urzędu Miejskiego Trzcianki wnioski o wydanie warunków 

zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie stacji bazowych telefonii 

komórkowej o wysokości powyżej 20 m? 

3) jeżeli wpłynęły ww. wnioski - jakie były decyzje w tej sprawie? 

4) czy w przypadku odmownych decyzji były prowadzone postępowania przed 

Samorządowym Kolegium Odwoławczym? 

Zaproponował aby informacje były przedstawione za okres tej kadencji Rady. 

Członkowie komisji zgodzili się z propozycją przewodniczącego komisji  

E. Joachimiaka akceptując pytania w głosowaniu: za 4 radnych. 

Ad 5) Skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego 

gminy. 

Przewodniczący komisji E. Joachimiak przedstawił skargę Organizacji Pożytku 

Publicznego Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Rzeczypospolitej Polskiej na 

bezczynność w realizacji zadania własnego gminy z 14.10.2023 r. znak 

0005/100/10/2023, przekazaną Komisji pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Trzcianki OR.1510.4.2023.MD z 24.10.2023 r., jak w załączeniu do protokołu. 
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Następnie przedstawił e-maila uzupełniającego od skarżących z 24.10.2023 r., jak  

w załączeniu do protokołu. 

 

Komisja ustaliła, aby wystąpić do Burmistrza Trzcianki celem ustosunkowania się do 

kwestii poruszonych w skardze, z prośbą, jeżeli były jakieś działania, aby Komisji 

dostarczyć kserokopie dokumentów wytworzonych w tej sprawie, z wyznaczeniem 

terminu odpowiedzi na 10 dni od otrzymania pisma Komisji. 

Ustalono również, aby poinformować Przewodniczącego Rady, iż skarga nie zostanie 

rozpatrzona w ciągu 30 dni, bo następna sesja planowana jest na koniec listopada 

br., a komisja musi przeprowadzić niezbędne postępowanie wyjaśniające celem 

pozyskania szerszych informacji w tym temacie. W związku z tym należy 

poinformować skarżących o przedłużeniu terminu rozpatrzenia skargi. 

Ad 6) Sprawy organizacyjne komisji. 

Komisja ustaliła, że kolejne posiedzenie odbędzie się w połowie listopada 2023 r. 

Ponadto wybrano na Wiceprzewodniczącego Komisji pana Marcina Walkowiaka, 

który wyraził zgodę, w głosowaniu jednogłośnym (za 3 radnych). 

Ad 7) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Edward 

Joachimiak zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Edward Joachimiak  

 

Protokolant 

 

Marzena Domagała 


